

အတွဲ 14

DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း မိသားစုများသို့ မင်္ဂလာပါ။

သင့်အတွက် အလွန်ကောင်းသော ရက်သတ္တပတ်ဖြစ်လိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ် မျှော်လင့်ပါသည်။ မျက်နှာချင်းဆိုင်ဖြင့်ပြန်လည်ဖြင့်လှစ်ခြင်းအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ ပြင်ဆင်နေသည့် စဉ်ခါ မိမိတို့၏ တုံ့ပြန်ချက်များကို ပေးကြသူများအားလုံးတို့အား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ခရိုင်အနေဖြင့် Georgia ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး ဌာန (DPH)၊ Georgia ပညာရေးဌာန နှင့် DeKalb ကောင်တီ ကျန်းမာရေး ဘုတ်အဖွဲ့ တို့၏ လမ်းညွှန်ချက်များအတိုင်း လိုက်နာဆောင်ရွက်နေပါသည်။ DeKalb ကောင်တီ ကျန်းမာရေး ဘုတ်အဖွဲ့ ထံမှ ရရှိသော လားရာဒေတာအချက်အလက်၏ 14-ရက်တာကာလ၌ DeKalb ကောင်တီ နေထိုင်သူများအထဲရှိ 100,000 သော နေထိုင်သူများ၏ ပျမ်းမျှ ရလဒ်အရ ဖြစ်နိုင်သည့်အခါတွင် ခရိုင်အား အဆင့် II ဖြစ်သည့် မျက်နှာချင်းဆိုင်ဖြင့် အစီအစဉ်သို့ ကူးပြောင်းရန် ကျွန်ုပ်တို့ ပြင်ဆင်နေပါသည်။ (မသက်ဆိုင်ကြောင်းရှင်းလင်းချက် - Georgia ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး ဌာန မှ အသစ်သော ဒေတာအချက်အလက်များကို လက်ခံရရှိသည့်အခါ အရေအတွက်များကို တင်ပြပြီး နောက်ဆုံးရ မှမ်းမံပေးပါသည်။)

ယနေ့အထိ ပျမ်းမျှနှုန်းမှာ 103 ဖြစ်ပါသည်။ ပျမ်းမျှနှုန်းကို နေ့စဉ် ဆက်လက်စောင့်ကြည့်သွားမည်ဖြစ်သည်။ အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် ကျွန်ုပ်တို့သည် သိပ္ပံ အားဖြင့် လမ်းညွှန်မှုပေးရန် နှင့် ရရှိနိုင်သော ဒေတာအချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ လက်ခံရရှိရန် ရွေးချယ်ထားသောကြောင့် ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၊ မဟာဌာနမှ ဆရာမများ နှင့် ဝန်ထမ်းများ အားလုံးတို့၏ လုံခြုံမှုနှင့် ကျန်းမာကောင်းမွန်မှု လုံလောက်မှုအတွက် သေချာစေရန် DCSD COVID-19 ပြန်လည်ဖြင့်လှစ်ခြင်း အထူးတာဝန်အဖွဲ့မှ လားရာများကို ဆက်လက် စောင့်ကြည့်စစ်ဆေးမှုပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပြီး ပြင်ဆင်ချက်များ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ နောက်ဆုံး ချိန်းဆိုချက်ကတည်းက တုံ့ပြန်ချက်များကို သိရှိရန်အတွက် DCSD ဆရာမ နှင့် မိဘ အကြံပေးအဖွဲ့များ နှင့် ကျောင်းအုပ်များ အတော်များများတို့နှင့် ကျွန်ုပ်တို့ တွေ့ဆုံခဲ့ပါသည်။ ခရိုင်အနေဖြင့် စိုးရိမ်မှုများဖြစ်သည့် မိဘများနှင့် အသိုင်းအဝိုင်း စပ်တူလုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်များတို့၏ မျက်နှာချင်းဆိုင်ဖြင့် သင်ကြားပို့ချမှုသို့ ပြန်လည်ဆောင်ရွက်ရန်နှင့်ပတ်သက်သည့် မိမိတို့၏ အမျိုးမျိုးသော သဘောထားများကို သတိမူပါသည်။ ကျောင်းများ ချက်ချင်း ပြန်လည်ဖြင့်လှစ်ရန် ဆန္ဒရှိသော မိဘများအချို့ရှိသည်ကို ကျွန်ုပ်တို့ အသိအမှတ်ပြုသလို အဆင့်လိုက် စီမံပြုလုပ်ညွှန်လမ်းမမှတစ်ဆင့် လုံခြုံစွာဖြင့် ပြန်လည်ဖြင့်လှစ်ရန် အသိုင်းအဝိုင်း စပ်တူလုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်များအားလုံးတို့၏ စိုးရိမ်မှုများကိုပါ ကျွန်ုပ်တို့ အညီအမျှအလေးထားရန်လည်း ကျွန်ုပ်တို့ အမှတ်ရရန် မှုရလိုအပ်ပါသည်။

DCSD COVID-19 Think Tank မှ နေ့စဉ် တွေ့ဆုံမှုများပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ စာသင်ခန်းများ၊ ပံ့ပိုးမှုအဆောက်အအုံများ နှင့် ဘတ်စကားများ တွင် ဘေးကင်းလုံခြုံကြောင်းသေချာစေရန်၊ တို့အပြင် DCSD စပ်တူ လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်များအားလုံးအတွက် ကျန်းမာသော ပတ်ဝန်းကျင် တစ်ခုရှိကြောင်း သေချာစေရန် လိုအပ်မည့်အရာများကို ဆက်လက် ချင့်တွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှု များစွာဖြစ်ပေါ်နေဆဲကာလအတွင်း၌ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၊ ပညာသင်ကြားပေးသူများ နှင့် ဝန်ထမ်းများ တို့၏ လုံခြုံမှုအတွက် ကာကွယ်မှုပြုခြင်းမှာ ခရိုင်၏ နံပါတ်တစ် ဦးစားပေးချက်အဖြစ် ဆက်လက်တည်ရှိနေပါမည်။

ဝန်ထမ်းများ

လာမည့် အောက်တိုဘာလ 19 ရက် နေ့တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ အချိန်ဇယားနှင့်ပတ်သက်၍ DCSD ပြန်လည်ဖြင့်လှစ်ခြင်း COVID-19 အထူးတာဝန်အဖွဲ့ မှ DeKalb ကောင်တီ ပညာရေး ဘုတ်အဖွဲ့သို့ နောက်ဆုံးရ အစီအစဉ်များကို တင်ပြပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ မိဘများ၊ ပညာပေးသူများ နှင့် အခြားသော အသိုင်းအဝိုင်း စပ်တူလုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်များထံမှလာသော တုံ့ပြန်ချက်များအပေါ် အခြေခံပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ မျက်နှာချင်းဆိုင် သင်ကြားပို့ချမှု အစီအစဉ်ကို ဆက်လက်မွမ်းမံ သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကျောင်းသားများ

ယခင်အပတ်က ဆွေးနွေးချက်များမှ နောက်ဆုံးအချက်အလက်များအတိုင်း ကျောင်းသားများသည် ပြောင်းလဲတိုးတက်မှုအဆင့် III သို့ မကူးပြောင်းမှီ အဝေးသင်/ဝေးကွာရာမှ လေ့လာသင်ကြားမှုပတ်ဝန်းကျင်ဖြစ်သည့် အဆင့် II ထဲတွင် ဆက်လက်၍ လေ့လာသင်ယူသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ အဆင့် III ထဲတွင် မိဘများ/အုပ်ထိန်းသူများသည် နှစ်မျိုးစပ် လေ့လာသင်ကြားမှု သို့မဟုတ် အဝေးသင်/ဝေးကွာလုပ်ငန်းရာမှ လေ့လာသင်ကြားမှု အတွက် ရွေးချယ်ခွင့် ရှိပါသည်။ ပြန်စရန် ပြန်သွားခြင်း ရည်ရွယ်ချက် ပြောင်းလဲမှု ဖောင်ပုံစံကို ပြီးခဲ့သော အောက်တိုဘာလ 9 ရက်နေ့က ပြန်ဝေပေးခဲ့ပြီး မိဘများ/အုပ်ထိန်းသူများမှ ကလေးတစ်ဦးစီအတွက် မိမိတို့ ဦးစားပေးနှစ်သက်သည့် ရွေးချယ်မှုကို ရွေးချယ်နိုင်ပါသည်။ အဆင့် III စတင်မည့် မည်သည့်အခါတွင်မဆို နေအိမ်၌

နည်းပညာဆိုင်ရာဖြင့် လေ့လာသင်ကြားမှု ဆက်လက်လုပ်ဆောင်သွားမည့် ကျောင်းသားများအတွက် စီစဉ်ရန် နှင့် စာသင်ခန်းများထဲတွင် နှစ်မျိုးစပ် လေ့လာသင်ကြားခြင်း ကာလအတွင်း၌ လူမှုရေးဆိုင်ရာ ဝေးကွာနေခြင်း သတ်မှတ်ချက်များဖြင့် လုပ်ဆောင်နိုင်ရန် တုံ့ပြန်ဖြေကြားချက်များသည် ဒေသခံကျောင်းများအား ကျောင်းသားများကို အဖွဲ့ငယ်များဖြင့် စီစဉ်ဖွဲ့ထားခြင်းကို ပြုလုပ်စေနိုင်ပါမည်။

လင့်ခ် - https://dekalb.co1.qualtrics.com/jfe/form/SV_c07CQFP10BWfwuF

လေ့လာသင်ကြားမှု မော်ဒယ်များအတွက် စဉ်းစားသုံးသပ်ရန်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည် -

နှစ်မျိုးစပ် လေ့လာသင်ကြားခြင်း မော်ဒယ် (မျက်နှာချင်းဆိုင် နှင့် အဝေးသင်/ဝေးကွာရာမှ လေ့လာသင်ကြားခြင်း နှစ်မျိုးဖြင့်တွဲသင်ခြင်း) -

နှစ်မျိုးစပ် လေ့လာသင်ကြားခြင်း မော်ဒယ်သည် မိမိတို့၏ ကလေးများအား အဝေးသင်/ဝေးကွာရာမှ လေ့လာသင်ကြားခြင်းနှင့်အတူ ကျောင်းပတ်ဝန်းကျင်သို့ မျက်နှာချင်းဆိုင်သင်ကြားခြင်းတွင် သက်သောင့်သက်သာမှုဖြစ်သော မိသားစုများအတွက် စီစဉ်ပြုလုပ်ပေးခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းသားများသည် မိမိတို့၏ ဆရာမများနှင့် တစ်တန်းတည်းသားများတို့နှင့် ကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျဖြင့် လုံခြုံစွာ အပြန်အလှန်တုံ့ပြန်မှုပြုခြင်း အခွင့်အရေး ရရှိပါမည်။ မိသားစုများသည် အဝေးသင်/ဝေးကွာရာမှ လေ့လာသင်ကြားမှု မော်ဒယ်ကို ပြန်ရွေးချယ်ရန် ပြန်သွားခြင်း ရည်ရွယ်ချက် ပြောင်းလဲမှု ဖောင်ပုံစံကို ဒေသဆိုင်ရာကျောင်း၌ ဖြည့်စွက်ခြင်းအားဖြင့် အချိန်မရွေး ရွေးချယ်ပြုလုပ်ခွင့်ရှိ ပါသည်။

ကျောင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းများသည် မျက်နှာဖုံး သို့မဟုတ် နာခေါင်းစည်းများကို တပ်ဆင်ရန် လိုအပ်သည်။ ထို့အပြင် ကျောင်းသားများသည် မိမိတို့၏ ခရိုင်မှ-ပေးအပ်ထားသည့် သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင်သုံး အီလက်ထရောနစ် ကိရိယာများကို ယူဆောင်လာရန်လည်း လိုအပ်သည်။

အဝေးသင်/ဝေးကွာရာမှ လေ့လာသင်ကြားမှု မော်ဒယ် -

အဝေးသင်/ဝေးကွာရာမှ လေ့လာသင်ကြားမှု မော်ဒယ်ကို မိမိတို့၏ ကလေးများအား ဤအချိန်၌ မျက်နှာချင်းဆိုင်နည်းလမ်းလေ့လာခြင်းဖြင့် ကျောင်းသို့ပြန်သွားစေရန် သက်သောင့်သက်သာမှု မဖြစ်သော မိသားစုများ အတွက် စီစဉ်ပြုလုပ်ထားသည်။ ကျောင်းသားများသည် ကျောင်းမှ စီစဉ်ပေးသည့် နည်းပညာဖြင့် အဝေးမှနေ လေ့လာသင်ကြားခြင်းနည်းလမ်းကို ဆက်လက် လုပ်ဆောင်သွားမည်။ မိသားစုများသည် အမှတ် 4.5 ပေးသည့်အပတ် စပ်ကြားကာလတစ်ခုစီ၌ ဒေသခံကျောင်း၌ ပြန်သွားခြင်း ရည်ရွယ်ချက် ဖောင်ပုံစံကို ဖြည့်စွက်ခြင်းအားဖြင့် လက်ရှိ လူကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျဖြင့် လေ့လာသင်ကြားမှု မော်ဒယ်သို့ ကူးပြောင်းသွားရန် ခွင့်အရေးရှိပါမည်။

မိသားစုများအားလုံးသည် ပြန်သွားခြင်း ရည်ရွယ်ချက် ပြောင်းလဲမှု ဖောင်ပုံစံကို ဖြည့်စွက်ပြီးနောက် အောက်တိုဘာလ 23 ရက်၊ 2020 ခုနှစ်နောက်ဆုံးထားပြီး ပြန်လည်ပေးပို့ပါရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။ ဖောင်ပုံစံကို ဖြည့်စွက်ခြင်းမပြုမီ သင့်ကလေး၏ ကျောင်းသား ကဒ် နံပါတ် (ဧနုလယ်စာ နံပါတ် သို့မဟုတ် Chromebook လော့အင်း နံပါတ်) ကို ဦးစွာ ရယူပါ။ အကယ်၍ သင့်ကလေး၏ ကျောင်းသား ကဒ် နံပါတ်ကို သင် မရရှိထားသေး ပါက Parent Portal သို့ ဝင်ရောက်ကြည့် ရှုပြီး မကြာသေးမီက သင့်ကလေး၏ တိုးတက်မှု ကိုယ်ရေးမှတ်တမ်း တွင် စစ်ဆေးကြည့်ရှုပါ သို့မဟုတ် သင့်ကလေး၏ ဆရာမ ထံသို့ ဆက်သွယ်မှုပြုပါ။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများ နှင့် မိမိတို့၏ မိသားစုများအား ကျွန်ုပ်တို့၏ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်း အစီအစဉ်၏ နောက်အဆင့် တစ်ဆင့်အတွက် ပြင်ဆင်ပေးရန်မှာ ထိပ်တန်း ဦးစားပေးချက်ဖြစ်ပါသည်။ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်း အစီအစဉ်နှင့်ပတ်သက်သည့် ပုံမှန် နောက်ဆုံးရ အချက်အလက်များကို ဤသတင်းလွှာ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ DCSD ဝဘ်ဖေ့ရှ်၊ ကျောင်းဝဘ်ဆိုဒ်များ၊ ကျောင်းမက်စင်ဂျာ နှင့် လူမှုရေး ဆက်သွယ်ရေး နေရာများ (Facebook ၊ Twitter နှင့် Instagram) မှတစ်ဆင့် သင် ဆက်လက်ပြီး စောင့်မျှော်နိုင်ပါသည်။

လုပ်ငန်းခွင်ကွင်းထဲ

ဒေသ I ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး Ms. Melanie Pearch နှင့်အတူ လုပ်ငန်းခွင်ကွင်းထဲသို့ သွားရောက်လည်ပတ်ခွင့်အတွက် ကျွန်ုပ် ဝမ်းမြောက်ပါသည်။ ဒေသဆိုင်ရာ ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး Pearch နှင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် Ashford Park မူလတန်းကျောင်း၊ Doraville United မူလတန်းကျောင်း နှင့် Chamblee အထက်တန်းကျောင်းများသို့ လည်ပတ်ရောက်ရှိခဲ့ပါသည်။ ထူးချွန်ကျောင်းများ (Blue Ribbon Schools) ဖြစ်လာသည့် Kittredge Magnet ES နှင့် Austin ES တို့ကိုလည်း ချီးကျူးဂုဏ်ယူပါသည်။ Cross Keys ၌ ကျောင်းသား၏တိုးတက်ပေါက်ရောက်မှုများကို တွေ့ရှိရသည်မှာလည်း ဝမ်းမြောက်စရာဖြစ်ပါသည်။ ထို့အပြင် ဤအစုအဝေးထဲတွင် မိမိတို့၏ကျောင်းများအတွက် ကတိပြုလုပ်ဆောင်ကြသော ဝါရင့် ကျောင်းအုပ်များ များစွာကို တွေ့ရှိရသည်မှာ အလွန်ဝမ်းမြောက်ဖွယ်ရာဖြစ်ပါသည်။ Sequoyah အလယ်တန်းကျောင်းမှ ကျောင်းအုပ်ကြီး Cedric Anthony ပြောကြားခဲ့သည့်အတိုင်းပင် “ကျွန်ုပ်တို့ဟာ ကျွန်ုပ်တို့ အရိပ်မခိုနိုင်တဲ့ အရိပ်ပေးမယ့် သစ်ပင်တွေကို ကူညီစိုက်ပျိုးဖို့ အစေ့တွေကို စိုက်ပေးခဲ့ကြတာဖြစ်ပါတယ်။”

ကျွန်ုပ်တို့ အချိန်ပေးပြီး မေးခွန်းများမေးမြန်းကာ အစဉ်ဆက်သွယ်လာသူ သို့မဟုတ် သင်၏ တန်ဖိုးရှိလှသော တုံ့ပြန်ချက်များကို မျှဝေပေးသည့် မိသားစု များစွာတို့အား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ အယောက်စီတိုင်းက တုံ့ပြန်ဖြေကြားမှုများကို လက်ခံရရှိကြောင်း သေချာစေရန်အတွက် ကြိုးပမ်းမှုတွင် သင်၏ မေးခွန်းများနှင့် တုံ့ပြန်ချက်များအား သင်၏ ဒေသဆိုင်ရာ ကြီးကြပ်သူဌာနမှူးနှင့် ကျောင်းအုပ်များထံသို့ ကျေးဇူးပြု၍ တိုက်ရိုက်ဆက်သွယ်ပါ။ ဤအချိန်ခါသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ DCSD မိသားစုများ များစွာတို့အတွက် အလွန်အလွန် ဖိစီးကြောင့်ကြမှုဖြစ်သည်မှာ ကျွန်ုပ် သိရှိနားလည်ပါသည်။ ပြောင်းလဲဖြစ်ပေါ်သော ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းစာသင်နှစ်တွင် ကျွန်ုပ်တို့ ဆက်လက်ခရီးစဉ်မောင်းနှင်သွားသည်ဖြစ်သည့်အလျောက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆုကျောင်းသားများ၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုနှင့် ပညာရေး ထူးချွန်မှုအတွက်သို့ ကျွန်ုပ်တို့၏ မဆုတ်မနစ်သော ယုံကြည်ချက်သံနိဗ္ဗိဇ္ဇာကို အလေးထားလိုပါသည်။

သင်၏ #1 အားပေးသူ

Cheryl Watson-Harris